

GP SOLV

TM

Root canal filling remover



GP SOLV

TM

Wurzelkanal füllung remover

**INDICATIONS FOR USE :**

GP-Solv: "Chloroform Free" solvent for effectively softening or dissolving root canal filling materials including gutta percha and Zinc Oxide Eugenol paste during root canal retreatment.

FEATURES:

- Effective softening & GP points without using chloroform
- Contains natural non-hazardous solvent
- Refreshing citrus fragrance

D-Tech GP-Solv softens filling materials for easy removal, improving access to the root canal. It saves time of the dental professional and makes root canal retreatment easier and more comfortable for the patient.

D-Tech GP-Solv is based on a natural solvent with a fresh citrus fragrance.

DIRECTIONS FOR USE:

Place a small amount of GP-Solv in the canal using a soaked cotton pellet or a syringe. Wait approximately for 15 minutes. You can feel the gutta percha significantly softer. You may also take a small quantity of GP-Solv in a dappen dish & dip the point of the endodontic instrument in GP-Solv. Proceed with cleaning of the canal. If any resistance is felt remove the instrument. Clean & repeat the process. If cleaning the canal presents a lot of difficulty the "two visit method" is recommended.

TWO VISIT METHOD:

Place a cotton pellet soaked in GP solvent on the fillings & cover with a temporary sealant. Recall the patient two days later. You will find the filling softened and very easy to remove.

PRECAUTIONS

- A tooth treated with GP-Solv must be carefully dried before a new restoration made of Eugenol resin or acrylic, is placed.
- Keep lid tightly closed after use
- Flammable Product - Do not place in direct contact with any heat source or flame
- Contact with mucosa can cause mild irritation. In case of contact wash with copious qty of water

STORAGE :

Store at temperature of 4~25°C (39.2~77.0°F)

PACKAGING:

1 bottle of 10ml

D-Tech G.P. Solv is chloroform free!

Chloroform has been declared a hazardous & carcinogenic substance and has been banned in many countries all over world!!

ANZEIGEN FÜR GEBRAUCH:

GP-Solv: "freies Lösungsmittel" des chloroforms für die effektiv erweichenden oder auflösen wurzelkanal-füllmaterialien einschließlich guttapercha und zink-oxide, Eugenolpaste während des wurzelkanal retreatment.

FEATURES:

- Wirkungsvoll erweichen, ohne chloroform zu verwenden
- Enthält natürliche nicht Gefährliche Lösungsmittel
- Erfrischende Zitrus-Duft

D-Tech GP-Solv erweicht füllmaterialien für einfachen abbau, verbessern des zugangs zum wurzelkanal. Er spart zeit vom zahnmedizinischen fachmann und bildet wurzelkanal retreatment einfacher und mehr bequem für den patienten.

D-Tech GP-Solv basiert auf einem natürlichem lösungsmittel mit einem neuen zitrusfruchtduft

GEBRAUCHSANWEISUNGEN:

Eine kleine menge von GP-Solv in den kanal using eine getranke baumwoltablette oder eine spritze legen. Auf 15 minuten ungefähr warten. Du kannst derweichen guttapercha glauben erheblich. Du kannst eine kleine quantitat von GP-Solv in einem dappen teller & auch nehmen; bad der reinigung des kanals. Wenn uberha-upt wird widerstan snfternen das instrument geglaubt. & saubern Den prozess wiederholen. Wenn das saubern kanals viel schwierige Keit "Darstellt, die zwei besuch methode" wird empfohlen.

WEI BESUCH METHOD:

Eine baumwoltablette setzen, die im GP lösungsmittel auf das füllungen & getrankt wird; abdeckung mit einem temporären dichtungsmittel. Die geduldigen zwei tage später erinnern an. Du findest die füllung erweichen und sehr einfach zu entfernen.

VORKENNRUNGEN:

- Ein zahn, der mit GP-Solv behandelt wird, muss vor einer neuen widerherstellung sorgfältig getrocknet werden, die vom eugenolharz gebildet wird, oder acrylasuer, wird gesetzt.
- Kappe fest geschlossenen nach gebrauch halten
- Feuergährliches produkt-nicht in direkten kontakt mit Irgendeiner warmequelle oder flamme legen.
- Kontakt mit dem mucosa kann milde entzündung verursachen. Im falle der kontaktwasche mit copius menge wasser.

SPEICHER:

Speicher bei der temperatur von 4~25°C (39.2~77.0°F)

VERPACKEN:

1 flasche 10 ml

D-Tech G.P. Solv ist das freie chloroform!

Chloroform ist ein gefährliches & erklart worden; krebs erzeugende substanz und ist in vielen landern ganz uber welt verboten worden!!

D Tech Dental Technologies,

62, Reality Warehousing Gat No 1337/1, Wagholi
Pune India- 412207 Customer Care- 9370145806

E Mail – info@dtechasia.com



EC REP OBELIS S.A
Bd General Wahis, 53 1030 Brussels
Belgium, E mail: mail@obelis.net

For use only in dentistry



www.dtechasia.com